
 
FILBYTER BRIDGE 
LINKÖPING 
 

Protokoll fört vid Filbyter Bridge årsmöte 2024-10-23. 

Plats: Klubblokalen Danmarksgatan 19D, Linköping 

1. ÅRSMÖTETS ÖPPNANDE  

Ordförande Carl Ragnarsson hälsade välkommen och förklarade årsmötet öppnat. 

2. FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA  

Föredragningslistan godkändes av årsmötet. 

3. VAL AV ORDFÖRANDE FÖR MÖTET  

Till mötesordförande valdes Carl Ragnarsson. 

4. VAL AV SEKRETERARE FÖR MÖTET 

Till mötessekreterare valdes Lars Jacobson. 

5. VAL AV TVÅ JUSTERINGSPERSONER ATT TILLSAMMANS MED 

MÖTESORDFÖRANDEN JUSTERA PROTOKOLLET  

Till justeringspersoner valdes Ann-Marie Whiteman och Marie Tonström. 

6. MÖTETS BEHÖRIGA UTLYSANDE 

Ordförande redogjorde för hur mötet utlysts, och årsmötet fann att mötet var stadgeenligt utlyst. 

7. STYRELSENS VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR PERIODEN 2023-09-01 – 2024-08-31 

Ordförande Carl Ragnarsson föredrog i korthet verksamhetsberättelsen, och årsmötet godkände att 

den läggs till handlingarna. 

8. STYRELSENS ÅRSREDOVISNING MED BALANS- OCH RESULTATRÄKNINGAR  

Kassören Lars Löfgren redovisade innehållet i bokslutet. Verksamheten har under det gångna 

verksamhetsåret gått med ett överskott på ca 50.000 kr. Klubben har god likviditet med ett eget 

kapital på ca 450.000 kr. Den goda likviditeten beror till stor del på låg hyra. Denna kommer att bli 

högre den dag vi inte kommer att kunna vara kvar i nuvarande lokal.  

9. REVISORERNAS BERÄTTELSE 

Revisorernas rapport lästes upp och de har noggrant granskat den ekonomiska redovisningen och 

funnit den vara i god ordning utan något att anmärka på. Revisorerna tillstyrker att resultaträkningen 

och balansräkningen fastställs och att styrelsen beviljas ansvarsfrihet.  

Årsmötet fastställde resultaträkningen och balansräkningen. 



10. ANSVARSFRIHET FÖR STYRELSEN 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet i enlighet med revisorernas förslag. 

11. FASTSTÄLLANDE AV MEDLEMSAVGIFT FÖR PERIODEN 2025-09-01 – 2026-08-31 

Martin Löfgren föreslog, mot bakgrund vad som nämnts under punkt 8 beträffande en framtida höjd 

hyra, att medlemsavgiften till klubben höjs, från nuvarande 50 kr/medlem till 65 kr/medlem, fr.o.m. 

den 1 september 2025. 

Årsmötet beslutade i enlighet med Martin Löfgrens förslag. 

12. STYRELSENS FÖRSLAG SAMT I RÄTT TID INKOMNA MOTIONER  

Inga förslag eller motioner inkomna.  

13. ÖVRIGA ÄRENDEN 

Lars Jacobson lyfte frågan om brist på tävlingsledare. Med dagens situation är klubben väldigt sårbar. 

Med en TL sjuk i nuläget blir det mycket besvärligt om ytterligare någon skulle få förhinder. 

Önskemålet att några fler vill utbilda sig till tävlingsledare framfördes. 

Martin Löfgren informerade om förbundets utbildningshelg 9–12 januari 2025. Det handlar om 

utbildning av klubbfunktionärer och bridgelärare, samt examination av tävlingsledare steg 3. Carl 

Ragnarsson menade att klubben bör stötta ekonomiskt den/de som vill delta, om deltagandet kan 

anses gagna klubben. 

Kerstin Seborn tog upp att vi behöver få in fler yngre medlemmar. Ärendet diskuterades kort utan att 

något beslut togs. 

14. VAL AV STYRELSEORDFÖRANDE FÖR PERIODEN 2024-09-01 – 2025-08-31 

Årsmötet beslutade att välja Carl Ragnarsson till ordförande i enlighet med valberedningens förslag. 

15. FASTSTÄLLANDE AV ANTALET ÖVRIGA ORDINARIE STYRELSELEDAMÖTER  

Årsmötet beslutade om oförändrat antal styrelseledamöter, fem personer. 

16. VAL AV ÖVRIGA ORDINARIE STYRELSELEDAMÖTER  

Lars Jacobson, Lars Löfgren och Erik Fryklund har ett år kvar på sina mandatperioder. Valberedningen 

föreslog omval av Anna Björling och nyval av Roger Johansson, och årsmötet beslutade i enlighet 

med valberedningens förslag. 

17. VAL AV STYRELSESUPPLEANTER  

Valberedningen föreslog omval av Eva Hydén och Martin Lindfors som suppleanter i styrelsen, och 

årsmötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag. 

18. VAL AV REVISORER OCH REVISORSSUPPLEANT  

Valberedningen föreslog omval av Berne Parborg och Per-Åke Lanemo som ordinarie revisorer, samt 

omval av Gert Sjunnesson som revisorssuppleant, och årsmötet beslutade i enlighet med 

valberedningens förslag. 



19. FASTSTÄLLANDE AV ANTALET LEDAMÖTER I VALBEREDNINGEN  

Årsmötet beslutade att antalet ledamöter i valberedningen skall vara oförändrat tre personer. 

20. VAL AV LEDAMÖTER I VALBEREDNINGEN 

Årsmötet beslutade om omval av Sune Björling och nyval av Ulf Niskanen och Maud Kylinger.  

21. ÅRSMÖTETS AVSLUTANDE 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade årsmötet avslutat. 

 

 

 

 

Vid protokollet: 
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Lars Jacobson 
Mötessekreterare 
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-------------------------------------      -------------------------------------      -------------------------------------       

Carl Ragnarsson                            Ann-Marie Whiteman                 Marie Tonström 
Mötesordförande 


